
PROTOKÓŁ 
z posiedzenia Komisji  Rewizyjnej  
 w dniu 12 stycznia  2012 roku 

 
 

Obecni  członkowie Komisji wg załączonej listy obecności. 

Ponadto w zebraniu uczestniczyli: Przewodnicząca  Rady Gminy p. Marta Grabińska, 

Wiceprzewodniczący  Rady Gminy p. Grzegorz Grzesiakowski. 

 

  

 

 Przewodniczący Komisji p. Jan Abramczyk otworzył   zebranie , powitał wszystkich 

przybyłych. 

Poinformował, iŜ tematem spotkania jest : kontrola  wydatków  Urzędu Gminy  za 2011 rok 

– delegacje słuŜbowe. 

 

Komisja  przeanalizowała  wydatki Urzędu Gminy za 2011 rok, zwróciła uwagę  na: 

- wysokość  czynszów za garaŜe  przy Domu Nauczyciela, 

- koszt wywozu  śmieci, gospodarka śmieciowa na przyszłe lata? 

 

Pan Krzysztof Kalinowski  poinformował, iŜ  jeśli chodzi o odbiór  śmieci  to  Urząd Gminy  i 

jednostki  podległe  obsługuje Przedsiębiorstwo  Usługowo-Handlowe  - Włodzimierz  

Szkurłat , zaś osoby prywatne  firma EKOLIDER. 

 

Komisja poruszyła równieŜ temat odpłatności za wynajem świetlic wiejskich , trzeba jak 

najszybciej  to uregulować. 

 

Komisja  analizując wyjazdy słuŜbowe pracowników / delegacje/ zwróciła uwagę na 

zasadność  uŜywania samochodów prywatnych wówczas gdy jest moŜliwy przejazd 

autobusem – są 3-4 razy tańsze. 

 

Komisja  zwróciła równieŜ  uwagę na: 

-  comiesięczne kwoty wydawane na Katolickie Radio Podlasie- jest to promocja gminy ale 

naleŜy przyjrzeć się tematom poruszanym przez to radio. 

- wydatki na paliwo do samochodów  straŜackich  oraz  celowość   zatrudnienia kierowców w 

jednostkach OSP na ¼ etatu. 

- dzierŜawę  budynku Ośrodka Zdrowia wraz z placem – znak zakazu wjazdu na plac przy 

Ośrodku  Zdrowia?  

- wypłatę odszkodowań za zniszczenia podczas budowy wodociągu? -  zwrócić uwagę na 

konieczność ewentualnych roszczeń i uwzględnić to przy pisaniu umów. 

 

 Komisja  nie widzi uchybień w realizacji wydatków  ale stwierdza,  Ŝe  naleŜy zwrócić 

uwagę na oszczędne wydatkowanie środków  -  moŜe wskazać kierunki  oszczędności 

a jednym z nich według Komisji jest  rozpoczęcie działalności  przez zakład komunalny. 

 

Na tym protokół  zakończono i podpisano. 

 

 Protokolant     Przewodniczący  Komisji 

 W. Troć     Jan Abramczuk 

 


